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Zápis z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 14.09.2021 
 

 

Prítomní:  

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 9 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, 

Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. 

Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Ján Pružina  

Hlavná kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

Ekonómka – Ingrid Marhulová 

Právny zástupca obce – JUDr. Filip Šurka 

Pracovníčka obce – Mariana Marková 

 

Občania: Peter Imriš, Lýdia Šedivá 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Ján Pružina.  

Privítal prítomných na riadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 18:01 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 9 poslancov z celkového počtu 9, zasadnutie OZ je 

uznášaniaschopné, nakoľko sú prítomní všetci poslanci. 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ivanu Mesiarikovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedu návrhovej komisie Jána Meliška, za členov Jaroslava Vitteka 

a Slavomíra Pružinu 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  9 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 40/2021 bolo prijaté jednohlasne. 
 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky v pozvánke.  
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Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou  
Program OZ Lutila : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Návrh VZN obce Lutila o určení školského obvodu základnej školy zriadenej obcou 

7. Návrh VZN obce Lutila o určení spádovej materskej školy zriadenej obcou 

8. Návrh VZN obce Lutila o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených 

obcou 

9. Návrh VZN obce Lutila o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základnej škole zriadenej obcou 

10. Návrh VZN obce Lutila o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce 

11. Návrh VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie ja zakázané, alebo obmedzené z dôvodu 

zabezpečenia verejného poriadku v obci 

12. Návrh VZN obce Lutila o podrobnostiach o organizácii miestneho referenda v obci 

13. Návrh VZN obce Lutila o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a poskytovaní elektronických služieb 

14. Smernica o postupe obce pri vybavovaní sťažností adresovaných obci Lutila a orgánom obce Lutila 

15. Rozpočtové opatrenie č.2 Obec Lutila 

16. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 1.polrok 2021 

17. Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lutila za rok 2020 

18. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

19. Interpelácia poslancov 

20. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

21. Záver 

 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 - Peter Knopp 

 

Návrh programu zasadnutia bol schválený uznesením č. 41/2021. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval  starosta obce poslancov, aby predložili pozmeňujúce návrhy na 

úpravu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Prihlásil sa poslanec Peter Knopp, ktorý navrhol vylúčiť z programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

bod č.11: 

- Návrh VZN obce Lutila o činnostiach, ktorých vykonávanie ja zakázané, alebo obmedzené z dôvodu 

zabezpečenia verejného poriadku v obci, 

a opätovne sa ním zaoberať na pracovnom stretnutí. 
 

Hlasovanie o upravenom programe zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

Program OZ Lutila : 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 
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4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Návrh VZN obce Lutila o určení školského obvodu základnej školy zriadenej obcou 

7. Návrh VZN obce Lutila o určení spádovej materskej školy zriadenej obcou 

8. Návrh VZN obce Lutila o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených 

obcou 

9. Návrh VZN obce Lutila o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základnej škole zriadenej obcou 

10. Návrh VZN obce Lutila o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce 

11. Návrh VZN obce Lutila o podrobnostiach o organizácii miestneho referenda v obci 

12. Návrh VZN obce Lutila o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a poskytovaní elektronických služieb 

13. Smernica o postupe obce pri vybavovaní sťažností adresovaných obci Lutila a orgánom obce Lutila 

14. Rozpočtové opatrenie č.2 Obec Lutila 

15. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 1.polrok 2021 

16. Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lutila za rok 2020 

17. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

18. Interpelácia poslancov 

19. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

20. Záver 

 

Za:  7 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Jaroslav  Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 - Slavomír Imriš, Slavomír Pružina 

 

Upravený program obecného zastupiteľstva bol schválený uznesením č. 42/2021. 

 

Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Z predchádzajúcich zastupiteľstiev sa prenáša Uznesenie č. 49/2020 – týkalo sa obhliadky v areáli farmy 

Poľnohospodárskej spoločnosti a.s., a v areáli hospodárskeho dvoru Lutila, Poľnohospodárskeho družstva 

Žiar nad Hronom. Obe obhliadky boli vykonané a o ich výsledku bude dnes informovať predseda komisie.  

Ďalej do dnešného zastupiteľstva prechádza Uznesenie č. 13/2021 – týkajúce sa žiadosti p. Ing. Štefana 

Kozela a manželky – táto žiadosť bude dnes opätovne prerokovávaná. 

 

Hlavná kontrolórka konštatovala, že ostatné uznesenia boli riadne ukončené. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 43/2021 bolo prijaté jednohlasne. 
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Bod č. 6. – Návrh VZN o určení školského obvodu základnej školy zriadenej obcou 

 

Starosta obce poznamenal, že týmto návrhom VZN ako aj všetkými ostatnými, ktoré budú dnes 

prerokúvané sa poslanci zaoberali na pracovnom stretnutí, výhrady poslancov boli zapracované do 

návrhov VZN, a v upravenom znení budú dnes predložené na zasadnutí obecnému zastupiteľstvu. VZN 

o určení školského obvodu hovorí o tom, že prioritne budú do ZŠ v Lutile prijímané deti s trvalým 

pobytom v obci. Deti, ktoré nemajú v obci trvalý pobyt môžu byť prijaté do ZŠ len v prípade, keď ostane 

voľné miesto. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie VZN o určení školského obvodu základnej školy zriadenej obcou 

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 44/2021 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č. 7. – Návrh VZN o určení spádovej materskej školy zriadenej obcou 

 

Starosta obce uviedol, že ide o rovnaký prípad ako predchádzajúce VZN, a teda, že do MŠ budú 

prioritne prijímane deti s trvalým pobytom v obci Lutila. 
 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie VZN určení spádovej materskej školy zriadenej obcou 

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 45/2021 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 8. – Návrh VZN o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených 

obcou 

 

Starosta obce podotkol, že poslanci sa návrhom rovnako zaoberali na pracovnom stretnutí. Na základe 

návrhu poslancov bol mesačný príspevok na čiastočnú úhradu výdavkov v MŠ zvýšený z pôvodných 8€ 

na 10€/mesačne a výška mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu 

sa upravila zo 4€ na 5€/mesačne. Zároveň sa upravila výška denného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na režijné náklady v školskej jedálni , bez zohľadnenia dotácie na podporu výchovy stravovacích 

návykov dieťaťa. Pre MŠ na 1,60€, pre žiaka 1. stupňa ZŠ na 1,80€ a pre zamestnancov na 1,50€. 
 

Diskusia: Ing. Ján Meliško – uviedol, že k danému bodu zasadala aj komisia finančnej správy 

a podnikateľskej činnosti. Komisia bola uznášaniaschopná, nakoľko boli na zasadnutí prítomný traja 
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členovia komisie, dvaja sa zasadnutia nezúčastnili. Komisia sa uzniesla, že odporúča obecnému 

zastupiteľstvu prijať návrh VZN. 

   Faktická poznámka : nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie VZN o výške príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach 

zriadených obcou 

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 46/2021 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 9. – Návrh VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky 

v základnej škole zriadenej obcou. 

 

Starosta uviedol, že ide o rovnaký prípad ako v predchádzajúcich bodoch programu, na pracovnom 

stretnutí sa návrhom poslanci zaoberali, neboli žiadne pripomienky . Prijatie  tohto VZN je potrebné zo 

zákona. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky v základnej škole zriadenej obcou 

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 47/2021 bolo prijaté jednohlasne 

 

Bod č. 10. – Návrh VZN o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce  

 

Starosta uviedol, že sa návrhom VZN poslanci zaoberali na pracovnom stretnutí, neboli žiadne 

pripomienky, a v rovnakom znení je návrh predložený na zasadnutie obecnému zastupiteľstvu. 
 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZN obce Lutila o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb na území obce  

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 1 – Slavomír Imriš 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 48/2021 bolo prijaté 3/5 väčšinou 
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Bod č. 11. – Návrh VZN obce Lutila o podrobnostiach o organizácii miestneho referenda 

 

Starosta obce poznamenal, že návrh VZN bol pripravený z dôvodu novelizácie zákona. Napriek tomu, že 

obec má od roku 2016 schválené VZN, je potrebná jeho novelizácia. Poslanci sa návrhom zaoberali na 

pracovnom stretnutí a neboli vznesené žiadne pripomienky. 
 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie návrhu VZH o podrobnostiach o organizácii miestneho referenda 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 - Slavomír Imriš 

 

Uznesenie č. 49/2021 bolo prijaté 3/5 väčšinou 

 

Bod č. 12. – Návrh VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a poskytovaní elektronických 

služieb 

 

Starosta obce uviedol, že aj tento návrh VZN bol prejednávaný na pracovnom stretnutí, zo strany 

poslancov neboli žiadne pozmeňujúce návrhy. 
 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a poskytovaní 

elektronických služieb 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 1 - Slavomír Imriš 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 50/2021 bolo prijaté 3/5 väčšinou 

 

Bod č. 13. – Smernica o postupe pri vybavovaní sťažností adresovaných obci Lutila a orgánom obce Lutila 

Starosta obce upresnil, že návrh smernice bol predložený poslancom na pracovnom stretnutí, kde sa ním 

poslanci zaoberali, neboli vznesené žiadne pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. Preto je v rovnakom 

znení predložený na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Takáto smernica bola prijatá už v roku 2017, ale 

vzhľadom na novelizácie zákonov, musí byť aj smernica novelizovaná. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil 
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Hlasovanie za schválenie Smernice o postupe pri vybavovaní sťažností adresovaných obci Lutila 

a orgánom obce Lutila 
 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 - Slavomír Imriš 

 

Uznesenie č. 51/2021 bolo prijaté 

 

Bod č. 14. – Rozpočtové opatrenie č.2 obce Lutila 

 

Starosta obce uviedol, že poslanci sa  návrhom rozpočtového opatrenia zaoberali na pracovnom 

stretnutí, bez pripomienok a pozmeňujúcich návrhov.  

Súčasťou rozpočtového opatrenia je navýšenie položky z prenajatých budov, priestorov a objektov, 

ide o výšku nájmu od spoločnosti NICO, nakoľko situácia v NICU sa konsoliduje a spoločnosť by nemala 

mať problém so zvýšením. 

- 18:31 – p. poslanec Murgaš opustil rokovaciu sálu 

Čo sa výdajov týka, ide o bežné výdaje- výsadba stromov a realizácia dverí na poschodí obecného úradu, 

aby sa uzavrela chodba a následne sa mohla realizovať klimatizácia v priestoroch Obecného úradu. 

Ďalšou položkou je elektrický zámok na mrežu pod schodmi pri vstupe na obecný úrad.  

- 18:32 – p. poslanec Murgaš sa vrátil do rokovacej sály 

Elektrický zámok bude ovládaný z kancelárie Obecného úradu ako aj z priestorov kaderníctva. Ďalšou  

položkou rozpočtového opatrenia je audit, ku ktorému sa vyjadrí ekonómka obce Ingrid Marhulová. V 

rozpočtovom opatrení sú zahrnuté aj všeobecné náklady na cesty a všeobecné služby, ako je napríklad 

presunutie hydrantu na Školskej ulici, ktorý sa nachádzal na súkromnom pozemku a majiteľ požiadal 

o jeho preloženie, nakoľko na pozemku nebola ťarcha vecného bremena. Zvýšila sa aj položka na palivá 

– kosenie. V kapitálových výdavkoch je položka modernizácia - klimatizácia na obecnom úrade.  

Slovo dostala p. Marhulová, ktorá uviedla, že položka audit, zahŕňa  audit ako taký, ale aj náklady na 

právne služby, geodetické služby, a iné služby, ktoré nie je možné zaradiť medzi všeobecné položky 

rozpočtu. 

Diskusia:  

Do diskusie sa prihlásil poslanec Ján Meliško, a hl. kontrolórka obce Monika Šťastná. 

Ján Meliško uviedol, že finančná komisia sa na svojom zasadnutí zaoberala aj rozpočtovým opatrením 

a po diskusii odporúča obecnému zastupiteľstvu schválenie rozpočtového opatrenia č.2. 

     Faktická poznámka : nikto sa neprihlásil 

 

Monika Šťastná vypracovala k rozpočtovému opatreniu svoje stanovisko. Podľa hlavnej kontrolórky, je 

rozpočtové opatrenie č.2 v súlade s §14 zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 
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samosprávy v znení neskorších predpisov. Hl. kontrolórka odporúčala prerokovanie rozpočtového 

opatrenia finančnej komisii, čo sa stalo, a preto nemá námietky k jeho schváleniu. Po úprave rozpočtu 

bude plnenie úloh obce Lutila vo všetkých povinných oblastiach zachované a zodpovedá prijatému 

rozpočtu na rok 2021 a jeho následnej úprave v roku 2021. Z tohto dôvodu hl. kontrolórka odporúča 

obecnému zastupiteľstvu prijať rozpočtové opatrenie č. 2/2021obce Lutila.  

Rozpočtové opatrenie č.2 obce Lutila, tvorí prílohu zápisnice. 

    Faktická poznámka: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č.2 obce Lutila 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 1 - Slavomír Imriš 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 52/2021 bolo prijaté  

 

1. Bod č. 15. – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lutila za 1. polrok 2021 

 

Hl. kontrolórka Monika Šťastná uviedla, že kontrolná činnosť zo začiatku roka 2021 sa vykonáva v súlade 

s plánom na 1. polrok 2021. Verejné rozpočtové finančné prostriedky obce boli v 1. polovici roku 2021 

využívané len na platby za energie a prevádzku obce a jej subjektov. V súvislosti s krízou koronavírusu 

boli zrušené verejné akcie pre občanov, ktoré obec v minulosti organizovala. Oproti tomu sa navýšili 

výdaje spojené so zabezpečovaním mimoriadnych opatrení spojených s krízou koronavírusu, medzi ktoré 

patria aj náklady spojené s antigénovým testovaním počas prvých štyroch mesiacov kalendárneho roku.  

Dňa 15.06.2021 bola realizovaná prvá úprava rozpočtu.  

Prevažná časť výdavkov je čerpaná tak ako stanovuje rozpočet a jeho následná úprava. 

Do rezervného fondu obce budú nadobudnuté fin. prostriedky z predchádzajúceho roku v sume 

62 037,58€, a následne budú použité na kapitálové výdavky.  

S finančnými prostriedkami obce bolo počas 1. polroku roku 2021 nakladané efektívne a realizované 

výdaje boli oprávnené. 

Príjmy z miestnych daní sa každoročne podieľajú na plnení bežných príjmov, za minulý rok 2020, to bolo 

až vo výške 105%. za rok 2021 výber daní stále pokračuje.  

Kontrola uznesení bola vykonávaná pravidelne a obecné zastupiteľstvo bolo pravidelne informované o ich 

plnení.  

Počas 1. polroku roku 2021 obec zabezpečila aj realizáciu plne elektronického a integrovaného sčítania 

obyvateľov. Pracovníčky obce ako asistentky sčítania evidovali 100% domov a bytov a sčítalo sa 92,7% 

z predpokladaného počtu obyvateľov obce a to do termínu, ktorý stanovil štatistický úrad SR, teda do 

13.06.2021. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
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Hlasovanie za vzatie na vedomie Správy o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lutila za 

1. polrok 2021 

 

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 1 - Slavomír Imriš 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 53/2021 bolo prijaté . 

 

Bod č. 16. – Správa o plnení komunitného plánu sociálnych služieb obce Lutila za rok 2020 

 

Starosta obce uviedol, že poslanci sa so správou o plnení komunitného plánu sociálnych služieb obce 

Lutila oboznámili na pracovnom stretnutí. Žiadny z prítomných poslancov nemal pripomienky. 

V rovnakom znení je správa predložená aj obecnému zastupiteľstvu. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení komunitného plánu sociálnych služieb obce Lutila 

za rok 2020 

 

Za:  9- Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 54/2021 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č. 17. – Správa majetku obce –majetko-právne vzťahy 

 

Ing. Štefan Kozel a Marta Kozelová, Kpt. Jaroša 560/28, Lutila 

 

Starosta informoval, že obecné zastupiteľstvo sa touto žiadosťou zaoberalo už v minulosti, žiadatelia 

vtedy nesúhlasili s cenou, ktorú určil znalecký posudok. Teraz opätovne priniesli žiadosť na odkúpenie 

pozemkov, CKN parc. 3818 a CKN parc. 944/150, avšak znalecký posudok, ktorý bol vypracovaný je 

starší ako 6 mesiacov, a preto musí byť aktualizovaný. Obec oslovila znalca, ktorý vypracoval pôvodný 

znalecký posudok, avšak kvôli pracovnej vyťaženosti nemohol posudok aktualizovať. Obec oslovila iných 

znalcov, ktorý sú tiež pracovne vyťažený a navyše nechcú zasahovať do posudku, ktorý vyhotovil niekto 

iný. Preto starosta odporučil odložiť žiadosť na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva, s tým, že do 

tej doby zabezpečí aktuálny znalecký posudok.  

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Eva Hromádková a poslanec Peter Knopp 

Eva Hromádková – žiadala o úpravu uznesenia, vynechanie časti, kde obecné zastupiteľstvo žiada starostu 

obce o aktualizáciu posudku. 

   Faktická poznámka: nikto sa neprihlásil 
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Peter Knopp – ako predseda komisie výstavby odporúča obecnému zastupiteľstvu pristupovať k danej 

žiadosti v zmysle znaleckého posudku, nakoľko p. Kozel  s manželkou pozemok využívajú dlhodobo 

a upravovali ho bez vedomia obce ako vlastníka. 

   Faktická poznámka: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti p. Kozela s manželkou o odkúpenie časti obecných 

pozemkov. 

Za:  9- Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 55/2021 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Jozef Jurkemik, Hviezdoslavova 284/11, 965 01 Žiar nad Hronom 

 

P. Jurkemik žiada obec o prenájom obecného pozemku, CKN parcela č.942/52, za účelom vybudovania 

prístupovej cesty k svojmu pozemku, na ktorom chce realizovať stavbu rodinného domu. Vybudovanie 

cesty vykoná žiadateľ na vlastné náklady. Poslanci sa žiadosťou zaoberali na pracovnom stretnutí. Ide 

o tzv. „Koniarsku cestu“. Podobný prenájom obec už v minulosti schválila. Po vybudovaní a skolaudovaní 

cesty bude nájomná zmluva zrušená a pozemok sa vráti do vlastníctva obce. Preto starosta odporúča 

obecnému zastupiteľstvu prenájom pozemku schváliť a výšku nájmu stanoviť na 1€/rok/celok. 

  

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru prenajať obecný pozemok  

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 56/2021 bolo prijaté jednohlasne 

 

Ing. Silvia Slažneva a manžel Ing. Vladimír Koreň, ul. B. Němcovej 538/11, 966 22 Lutila 

 

P. Slažneva s manželom žiadajú o odkúpenie časti obecného pozemku, CKN parcela č. 369, záhrada za 

„zberným dvorom“. Pozemok priamo susedí s pozemkom žiadateľov, nemá vlastný prístup ani 

vybudované inžinierske siete. Žiadatelia sa o viac ako ½ predmetného pozemku dlhodobo starajú a chcú 

na ňom vybudovať ovocný sad, ktorý má slúžiť ich rodine. Starosta uviedol, že je potrebné vypracovať 

geometrický plán a vzhľadom na veľkosť pozemku bude nutné vypracovať aj znalecký posudok. Uviedol 

tiež možnosť, zvážiť aj vyhlásenie verejnej súťaže, a to vzhľadom na veľkosť pozemku. Obec v súčasnosti 

pozemok nevyužíva a nemá to ani v pláne.  

 

Diskusia: Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Eva Hromádková, ktorá sa chcela informovať, či bude 

geometrický plán zabezpečovať obec. Starosta uviedol, že obec zabezpečí vypracovanie geometrického 
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plánu a náklady s tým spojené budú následne pri predaji pozemku zapracované do zmluvy ako nákladová 

položka. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti odpredať obecný pozemok Ing. Sylvii Slažneva s 

manželom 

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 57/2021 bolo prijaté jednohlasne 

 

Mgr. Kučerová Petra, Cyrila a Metoda 11/9, 965 01 Žiar nad Hronom 

 

Žiadateľka žiada o výmenu a odkúpenie časti obecného pozemku, CKN parcela č.826/2, ktorý tvorí vstup 

na jej pozemok. Žiadateľka má v pláne realizovať v týchto miestach oplotenie svojho pozemku. Na 

realizáciu zámennej zmluvy, je potrebné vypracovať geometrický plán, ktorý si dá žiadateľka vypracovať 

na vlastné náklady. Poslanci sa žiadosťou podrobne zaoberali na pracovnom stretnutí.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie žiadosti p. Kučerovej o zámenu pozemku. 

Za:  9 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Slavomír Imriš, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. 

Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 58/2021 bolo prijaté jednohlasne. 

 

Bod č. 18. – Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 

 

Bod č. 19. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

 

Do diskusie sa prihlásil: p. poslanec Peter Knopp – informoval prítomných poslancov a občanov o ďalšom 

konaní komisie výstavby a vereného poriadku. Komisii bola uznesením č. 49/2020 uložená povinnosť 

realizovať obhliadky v areáli farmy Poľnohospodárskej spoločnosti a.s. ako aj v areáli hospodárskeho 

dvora v Lutile – Poľnohospodárske družstvo Žiar nad Hronom. Komisia výstavby a verejného poriadku 

navštívila oba areály 12.08.2021 za účasti konateľov oboch spoločností.  

1. Obhliadka v areáli Poľnohospodárskej spoločnosti- neboli zistené žiadne porušenia, a stav súvisí 

len s poľnohospodárskou činnosťou, v areáli sa nachádzajú nové poľnohospodárske stroje 

a krmivo pripravené na zimné obdobie.  

2. Obhliadka v areáli Poľnohospodárskeho družstva – oproti poslednej obhliadke komisia 

nezaznamenala žiadne zlepšenie, areál je plný odpadu, niektoré odpady boli odvezené, ale väčšia 

časť je stále na mieste, dokonca pribudli aj nove odpady. V areáli sa nachádza aj množstvo 



12 

 

bentonitu. Požiadavky komisie z predchádzajúcej obhliadky neboli splnené. Vzhľadom na 

skutočnosť, že sa jedná o areál ktorý je voľne prístupný z každej strany, kde vstup zakazuje len 

jedna tabula „Zákaz vstupu“, ktorú nikto nerešpektuje, je pohyb v areáli družstva nebezpečný, 

nakoľko prekrytie odpadových šácht je nedostatočné. 

Odporúčaním komisie je upozorniť konateľa Poľnohospodárskeho družstva na hrubé porušenia 

znečisťovanie životného prostredia a zároveň na tento stav upozorniť aj orgány životného prostredia 

a hygienu.  

Faktické poznámky: nikto sa neprihlásil 

 

K uvedeným skutočnostiam sa vyjadril aj starosta, ktorý potvrdil, že v areáli Poľnohospodárskeho 

družstva sa nachádza veľké množstvo odpadov. V danej veci bol podaný aj podnet na políciu, ktorá 

skutočnosť vyšetrovala, avšak majiteľ odpadu predložil doklady, že sa jedná o suroviny na druhotné 

spracovanie a vec bola uzavretá. Následne bolo podané odvolanie na prokuratúru, aj to bez výsledku. 

O skutočnosti, či sa jedná o odpad, alebo o suroviny na druhotné spracovanie musí rozhodnúť Okresný 

úrad, odbor životného prostredia Banská Bystrica. Obec bude postupovať ďalej a snažiť sa skládku 

zlikvidovať. Je na mieste, aby bezpečnosť v areáli riešil Inšpektorát práce, nakoľko areál je voľne 

dostupný a je obrovským šťastím, že zatiaľ nedošlo k žiadnemu úrazu.  

Faktická poznámka: nikto sa neprihlásil 

 

Ako posledný bod starosta informoval, že dňa 10.09.2021 bol na obecný úrad v Lutile p. Imrišom 

doručený list s pripomienkami k Zmenám a doplnkom územného plánu obce Lutila. Poslanci boli o liste 

informovaný a môžu sa ním zaoberať na nasledujúcom zasadnutí OZ. 

 

Bod č. 19. – záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť, ich návrhy a podnety, a ukončil zasadnutie o 19:17 

hod..  

 

 

 

Zapísala: Ivana Mesiariková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 22.09.2021      

 

                                                                                                           Ján  P r u ž i n a  

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


